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پرسپولیس این روزها درحالی برای کسب عنوان قهرمانی در 

بازی های نیم فصل دوم خود در لیگ برتر تلاش می کند که با 

مشکلات مالی شدیدی دست به گریبان است و بدهی های تازه ای به 

بدهی های گذشته این باشگاه اضافه شده است. البته گفته می شود 

تلاش هایی برای حل این مشکلات درحال شکل گیری است، اما باید 

دید نتیجه این تلاش ها چقدر مثبت خواهد بود. 

15۰هزاردلارهنوزنرسیده

علیرضا بیرانوند آخر فصل پرسپولیس را ترک می کند و راهی تیم 

تازه اش در بلژیک می شود. باشگاه پرسپولیس که این روزها شدیدا 

به پول نیاز دارد توانسته رضایت تیم خواهان را برای پرداخت پول 

رضایتنامه این بازیکن جلب کند و بیرانوند را در پایان فصل راهی تیم 

بلژیکی کند. طبق قراری که دو باشگاه با هم گذاشته اند تیم بلژیکی 

مبلغ 150 هزار دلار به باشگاه پرسپولیس پرداخت کرده که البته 

هنوز این پول به حساب باشگاه پرسپولیس نیامده است! تحریم ها 

مشکلات زیادی را برای انتقال این پول به وجود آورده، اما باشگاه 

بسیار امیدوار است که این پول ظرف 2، 3 روز آینده به دست شان 

برسد. اگر این پول برسد، نوبت بعدی پرداخت تیم بلژیکی ظرف 

2 ماه آینده خواهد بود و مبلغش 200 هزار دلار است. طبق قرار،  

بیرانوند باید تا 2 ماه دیگر برای دادن تست پزشکی راهی بلژیک 

شود و بعد از تایید شرایط پزشکی این بازیکن مبلغ 200 هزار دلار به 

حساب پرسپولیس واریز می شود که قطعا باشگاه برای دریافت این 

پول هم با مشکلات زیادی روبه رو خواهد شد. قرار است 350 هزار 

دلار باقی مانده از مبلغ رضایتنامه سنگربان ملی پوش پرسپولیس در 

پایان فصل به باشگاه پرسپولیس پرداخت شود. باید دید این 150 

هزار دلار به موقع به دست باشگاه می رسد یا کشمکش ها در این 

مورد باز هم ادامه خواهد داشت.

محکمکاریجالبپرسپولیس

باشگاه پرسپولیس که شدیدا با مشکلات مالی روبه رو است برای 

دریافت مبلغ رضایتنامه بیرانوند حسابی دست به محکم کاری زده 

و با باشگاه بلژیکی به توافق جالبی رسیده است. شنیده ایم باشگاه 

پرسپولیس با باشگاه آنتورپ بلژیک توافق کرده که بعد از تایید 

وضعیت پزشکی بیرانوند، اگر این بازیکن دچار مصدومیتی شود، 

باشگاه بلژیکی موظف است که پول رضایتنامه این بازیکن را به باشگاه 

پرسپولیس بپردازد. با توجه به اینکه زمان تست پزشکی بیرانوند در 

اواخر فصل جاری صورت می گیرد، این احتمال وجود دارد که این 

بازیکن در اواخر فصل خود را از مصدومیت های احتمالی دور نگه 

دارد تا مشکلی برای انتقالش به وجود نیاید. 

قرارداد3سالهو3میلیوندلاریبرایبیرانوند

قرارداد علیرضا بیرانوند با تیم آنتورپ بلژیک 3 ساله است. می گویند 

رقم این قرارداد 4 میلیون و 200 هزار دلار است که البته 40 درصد 

آن به عنوان مالیات کم می شود و این مبلغ به عدد 2 میلیون و 500 

هزار دلار برای 3 سال می رسد. باید دید آفرهای این قرارداد چه 

خواهد بود و آیا رقم این قرارداد به 3 میلیون دلار خواهد رسید یا نه.

رادوهمآزادمیشود!

شاید هواداران پرسپولیس ندانند، اما بعد از قطعی شدن جدایی 

علیرضا بیرانوند از پرسپولیس باید منتظر آزاد شدن بوژیدار رادوشویچ 

دیگر سنگربان پرسپولیس در پایان فصل باشیم. این بازیکن 

قراردادش در پایان فصل تمام می شود و هنوز اقدامی برای تمدید 

قرارداد این بازیکن نشده است. البته رادو هنوز بخش عمده ای از 

طلبش را از باشگاه نگرفته و البته بی حاشیه در کنار تیم حضور دارد. 

باشگاه تاکید می کند که قرارداد این بازیکن حتما تمدید می شود، 

اما باید دید با توجه به بدهی زیادی که این باشگاه به رادو دارد، آیا 

در پایان فصل قرارداد همکاری میان طرفین تمدید خواهد شد یا نه. 

تلاشانصاریفردبرایتامینپول

مدیرعامل پرسپولیس این روزها تمام سعی اش را به کار گرفته تا از 

اسپانسرهای باشگاه پولی را دریافت کرده تا به کمک آن بخشی از 

بدهی های باشگاه را با آن بپردازد. از باشگاه پرسپولیس خبر می رسد 

غیر از 150 هزار دلاری که قرار است ظرف 2، 3 روز آینده به حساب 

سرخ ها واریز شود، مبلغی هم توسط اسپانسرها طی این هفته به 

دست باشگاه پرسپولیس خواهد رسید. گفته می شود انصاری فرد 

قول هایی را از اسپانسرها برای واریز این پول گرفته و خیلی امیدوار 

است که بتواند این هفته بخشی از پول بازیکنان و البته قسط اول 

دستمزد یحیی گل محمدی و دستیارانش و البته اوساگونا را بپردازد. 

درانتظارشکایتکالدرونوصدورحکمبرانکو

این روزها کار باشگاه پرسپولیس انتظار کشیدن است. از باشگاه 

وقتی درمورد پرداخت طلب کالدرون و برانکو و بودیمیر و دستیاران 

برانکو می پرسیم متوجه می شویم خبری از توافق نیست و باشگاه 

منتظر است تا کالدرون شکایتش را به فیفا مطرح کند و فیفا درمورد 

شکایت برانکو و دستیارانش و البته شکایت بودیمیر رای نهایی را صادر 

کند تا آن وقت برای حل مشکلات اقدام لازم صورت بگیرد. بی پولی 

باشگاه مشکل ساز شده و ظاهرا مدیران پرسپولیس چاره ای جز وقت 

گرفتن و گذراندن روزهای پیش رو ندارند.

طلسمطلببشارمیشکند؟

باشگاه پرسپولیس می گوید این هفته بخشی از طلب بشار را پرداخت 

می کند. نمی دانیم این وعده چقدر عملی می شود، اما باشگاه 

می گوید حدود 150 هزار دلار این هفته به بشار پرداخت خواهند کرد 

تا طلب این بازیکن 200 هزار دلار باقی بماند. از وقتی مدیربرنامه های 

بشار اعلام کرده که این بازیکن فعلا پرسپولیس را ترک نمی کند، 

خیال باشگاه راحت تر شده و ظاهرا می خواهند با آرامش بیشتر این 

مشکل را حل کنند. شاید این هفته خیال بشار هم کمی راحت شود.

رونماییازاستوکسدردربی

پرسپولیس بدون استوکس مهاجم جدید خود راهی آبادان شد 

و این بازیکن تازه وارد در تهران ماند تا برنامه های بدنسازی ای که 

یحیی گل محمدی برایش در نظر گرفته، دنبال کند. کادرفنی 

پرسپولیس بسیار امیدوار است تا استوکس را مقابل استقلال به 

زمین مسابقه بفرستد و حتی شده این اتفاق در دقایق کوتاهی رخ 

دهد. به نظر می رسد استوکس با پرسپولیس در دربی مهم پایتخت 

استارت خواهد زد. 

بازهمجلسههیاتمدیرهوبازهممصوباتمالیبدونپول

جمعه شب هیات مدیره پرسپولیس تشکیل جلسه داده و اعضا درمورد 

تامین منابع مالی گفت وگو و تصمیم گیری داشته است. اما وقتی 

جست وجو می کنیم تا ببینیم آیا هیات مدیره توانسته منابع مالی 

جدیدی برای باشگاه پرسپولیس پیدا کند، عملا به خبر تازه ای دست 

پیدا نمی کنیم. گزارش ندادن هیات مدیره پرسپولیس به هواداران این 

تیم درمورد اقدامات اقتصادی خود باعث شده هیچ کس نداند که 

این هیات مدیره چقدر توانسته چاره ساز مشکلات مالی این باشگاه 

شود. البته رسانه ها همچنان منتظر دریافت اطلاعات تازه در این 

مورد و انتشار حرف های اعضای هیات مدیره هستند. 

گزارش»فرهیختگان«ازآخرینخبرهایپرسپولیس؛سرخهاآخرفصلدروازهبانندارند

150هزار دلار بیرانوند پرداخت شد، اما دریافت نشد!
قرمزهایبیپولدرانتظارشکایتکالدرونوصدورحکمکرواتها

قهرمانیمقتدرانهدخترانفوتسالیایراندرتورنمنتکافا

نشانمیدهدبایدمنتظرنسلیپرتلاشوشایدپرقدرتترو

باانگیزهتردرفوتسالایرانباشیم.دخترانزیر2۰سالایران

بابیشاز5۰گلزدهوتنهادوگلخوردهقهرمانکافاشدند

تابههمینبهانهسراغسرمربیجواناینتیمپرامیدبرویم.

گفتوگوی»فرهیختگان«بانیلوفراردلانرادرادامهمیخوانید.

سطحبازیهاباتوجهبهتعدادگلهاییکهتیمایرانداشت،

پایینبودیاتیمملیفراترازانتظارظاهرشد؟

در بازی های کافا با تیم هایی مثل افغانستان، تاجیکستان، 

قرقیزستان، ترکمنستان و ازبکستان هم گروه بودیم، چه در فوتبال 

و چه در فوتسال این مسابقات سطح شان همیشه به همین صورت 

است و همیشه جدال اصلی بین ایران و ازبکستان است که 

خوشبختانه ما توانستیم بازی با ازبک را هم با نتیجه خیلی خوب 

ببریم که البته باید بگویم نتیجه هایی که تیم های دیگر در مصاف 

با هم گرفتند، بیانگر این بود که همه تیم ها به هم نزدیکند و این 

قدرت بلامنازع تیم ما بود که باعث این برتری های عددی شد. 

سیستمتیمدراینجامهجومیبودیاشرایطمسابقهاین

تعدادگلرامیطلبید؟

با توجه به شناختم از بچه ها و دو هفته تمرینی که در تهران داشتم، 

بیشتر سعی کردیم روی دفاع از جلو و حالت پرس بازی کنیم و از 

همان اول بازی قدرت مان را نشان دهیم که خوشبختانه همین 

اتفاق هم افتاد. ما در تمام بازی ها به غیر از بازی آخر قبل از یک 

دقیقه اول توانستیم گل بزنیم و همین کار را برای ما آسان کرد. 

بازی آخرمان با قرقیزستان هم می توانستیم دقیقه یک یا دو گل 

بزنیم ولی شرایط مسابقه متفاوت بود و به خاطر سیستمی که 

برای تیم مان در نظر گرفته بودیم توانستیم با بیش از 50 گل زده 

و فقط دو گل خورده قهرمان مسابقات شویم. 

تفاوتشرایطدربازیآخرباقرقیزستانچهبود؟

در آن بازی، حریف از داخل 6 خود دفاع می  کرد ضمن اینکه یک 

دروازه بان خیلی خوب داشتند. چند ضربه ما هم به تیرک خورد و 

درنهایت 2 بر صفر بازی به نفع تیم ما تمام شد؛ هدف ما اول این 

بود که گل نخوریم و وقتی قهرمانی مان مسجل شد نحوه بازی و 

شرایط بازی هم متفاوت شد. 

مسیررسیدنبهقهرمانیبرایشماوتیمچطورگذشت؟

فکر می کنم مسیر خوبی برایمان انتخاب شده بود و فقط با یک 

روز استراحت با ازبکستان یک بازی خیلی سخت داشتیم، چراکه 

قدرتمند و اصولی بازی می کردند. در این رقابت ها داوران جنگنده 

بودن را معیار کارشان قرار داده بودند و خطاهایی که می گرفتند 

خیلی محدود بود و به همین خاطر بازی از نظر بدنی خیلی تنش 

داشت ولی خداراشکر به این مهم دست پیدا کردیم، ضمن اینکه 

تیم دو سال قبل هم تشکیل شده بود که البته تعدادی از بچه ها 

متفاوت بودند ولی همین از قبل تمرین کردن مداوم باعث شد چند 

بازیکنی که از دو سال پیش بودند بتوانند به تیم خیلی کمک کنند. 

فکر می کنم امسال با تصمیم های جدید فدراسیون برای تشکیل 

تیم های پایه بتوانیم آینده ای درخشان را برای فوتسال رقم بزنیم. 

دورانپرفروغیباتیمملیفوتسالداشتید،حالااین

نسلجدیدچقدرمیتوانندجایاردلانهارابگیرند؟نسل

قدرتمندتریدرراهاست؟

بچه ها نشان دادند که می توانند نسل بعد فوتسال بانوان را 

بسازند، بسیار امیدوار کننده بازی کردند و من خیلی از مسئولان 

و رسانه ها ممنونم. بازخوردی که ما از رسانه ها، روزنامه ها، 

خبرگزاری ها، صداوسیما و مسئولان فدراسیون گرفتیم باعث 

شد به ما هر روز روحیه تزریق شود و بچه ها هر روز جنگنده تر از 

قبل بازی کردند و من مطمئنم این بچه ها می توانند جایگزین 

شایسته ای برای اردلان ها، فرشته کریمی ها، فاطمه اعتداعی ها 

و بقیه باشند، همان طور که رقیه صومعه خانم گل این مسابقات 

شد و مارال ترکمان جایزه ارزشمند ترین بازیکن را گرفت. همه 

بچه ها زحمت کشیدند، فهیمه ارزانی خیلی خوب بازی کرد. 

آنهایی که بار اول شان بود مسابقات ملی را تجربه می کردند، 

عالی کار کردند. خداراشکر که این بچه های خوب را در اختیار 

من قرار دادند و از مربیان و باشگاه هایشان تشکر می کنم و 

امیدوارم خیلی بیشتر از اینها بتوانیم به این جوان ها برای آینده 

فوتسال بها دهیم. 

بانوانمعمولاتعریفیندارد، ازتیمفوتسال حمایت

بهخصوصکهاینتیمزیر2۰سالهمهست،درعملهم

بهردهسنیپایهتوجهمیشود؟

قرار است در دو رده سنی زیر 18 سال و همچنین 18 سال تا 21 

سال تیم تشکیل دهیم و مسئولان فدراسیون هم حتما حمایت های 

لازم را انجام می دهند، چون خودشان خواستار تشکیل چنین 

تیمی بودند. نفرات فعلی تیم ملی در خوشبینانه ترین حالت تا 4 

سال دیگر می توانند در اوج باشند و لازم است که تیم بزرگسالان 

تقویت شود. مطمئنم از همین تیم ما چند بازیکن به راحتی 

می توانند شاکله اصلی تیم بزرگسالان را در سال های آتی تشکیل 

دهند و سال ها برای تیم ملی توپ بزنند. 

برنامهآیندهتیمفعلیچیست؟کنارتیممیمانید؟

به زودی قرار است با روسیه بازی کنیم و هر تیمی که برای بازی 

با تیم بزرگسالان می آید، با ما هم بازی خواهد کرد. ما برای این 

تیم آینده بلندی را در نظر گرفتیم و برنامه ریزی های 6 ماهه برای 

سال جدید به فدراسیون ارائه دادیم و امیدواریم تمام اهداف مان 

را که برای این تیم و تیم زیر 18 سال است، به نحو احسن انجام 

بدهیم. اگر مسئولان صلاح بدانند من کار کردن با این بچه ها را 

خیلی دوست دارم، چون بچه ها تشنه یادگیری و درخشش هستند 

و فکر می کنم این خیلی می تواند به من و به تیم کمک کند. 

ودراینمسیربهچهامکاناتینیازدارید؟

از بابت سخت افزار، زمین و خوابگاه خداراشکر کمپ تیم ملی 

هست و ما امکانات لازم و کافی را داریم، فقط باید سعی کنیم 

استعدادیابی کامل را در سطح کل کشور انجام دهیم، برنامه ریزی 

بلندمدت را هم به فدراسیون ارائه دادیم، وجود مدیرفنی خیلی 

به ما می تواند کمک بکند، دانش این دوستان و تجربه ای که 

دارند می تواند باعث پیشرفت فوتسال بانوان ما و درنهایت 

فوتسال کشور شود و مطمئنم در آینده این اتفاق خواهد افتاد. 
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@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

با پایان مهلت نقل وانتقالات زمستانی در فوتبال اروپا داستان انتقال مهدی طارمی 

هم به پایان رسید و مهاجم ریوآوه حداقل تا تابستان ماندنی شد. درخشش مهاجم 

ایرانی در نخستین ماه های حضورش در لیگ پرتغال سبب شد مشتریان زیادی پیدا 

کند و با شروع ژانویه اخبار ابراز تمایل باشگاه های مختلف برای به خدمت گرفتن او 

منتشر شد. سه تیم مطرح پرتغالی و همچنین تیم فرانسوی جدی ترین مشتریان او 

بودند، اما درنهایت ریوآوه ترجیح داد ستاره اش را نگه دارد تا در پایان فصل با حوصله 

و فرصت بیشتری پیشنهادها را بررسی کند. 

درخواستبالا

پورتو نخستین تیمی بود که خبر تمایلش برای خرید طارمی منتشر شد. تیمی که در 

خط حمله نیاز به تقویت داشت و حضور طارمی در این باشگاه می توانست سکوی 

پرتاب خوبی برایش به سوی تیم های بزرگ اروپایی باشد، اما درنهایت این جابه جایی 

صورت نگرفت. صحبت از بنفیکا هم بود، اما سرمربی این تیم اعلام کرد نیازی به این 

بازیکن ندارد. در روزهای پایانی مهلت یک ماهه پنجره زمستانی نقل وانتقالات نیز 

نام اسپورتینگ لیسبون و همچنین بوردوی فرانسه مطرح شد و تا آخرین ساعات 

بسته شدن پنجره نیز مذاکرات و رایزنی ها ادامه داشت، اما توافقی به دست نیامد. 

طارمی البته در همان ســـاعات در ترکیب تیمش برابر فامالیکائو به میدان رفت و 

در این دیدار که با تساوی 2–2 به پایان رسید، نمایش چندان موفقی نداشت و از 

هواسکورد نمره متوسط 6/6 گرفت. 

به نوشته روزنامه رکورد پرتغال، مبلغ درخواستی ریوآوه به قدری بالا بوده که اسپورتینگ 

را از این خرید منصرف کرده است. تیم پرتغالی برای فروش مهاجم خود 3/5 میلیون 

یورو به علاوه 30 درصد از مبلغ انتقال بعدی او خواسته بود که اسپورتینگ معتقد 

بود چنین خواســـته هایی برای مهاجمی که تنها نیم فصل از حضورش در فوتبال 

اروپا می گذرد، زیاد اســـت. اسپورتینگ با توجه به مصدومیت لوئیز فلیپه به دنبال 

جانشینی برای مهاجم خود بود تا در کنار اسپورار و پدرو مندس در نیم فصل دوم 

بتواند قدرت تهاجمی اش را حفظ کند و ظاهرا طارمی که در این فصل در 21 بازی 

تیمش 9 گل به ثمر رسانده و بارها مورد تمجید رسانه های این کشور قرار گرفته، گزینه 

مناسبی برای این کار بود. روزنامه اکیپ فرانسه نیز از پیشنهاد 3 میلیون یورویی بوردو 

به ریوآوه خبر داده بود و این طور به نظر می رســـید که احتمال حضور او در فوتبال 

فرانسه بیشتر است، اما آنها هم مانند تیم های پرتغالی درمقابل درخواست باشگاه 

پرتغالی عقب نشینی کردند و قید خرید مهاجم تیم ملی ایران را زدند. 

24ساعتدشوار

کارلوس کارواخال، سرمربی ریوآوه در نشست خبری پس از تساوی 

تیمش برابر فامالیکائو در پاســـخ به این سوال که چه اتفاقی 

رخ داد که باشگاه مانع از فروش طارمی شد، گفت: »ما 24 

ساعت بسیار سخت را سپری کردیم. بعضی اخبار در رسانه ها 

منتشر می شود، اما برخی دیگر را همه مردم نمی دانند. ما بازی 

ســـختی را پیش رو داشتیم و در این شرایط و اینکه بازیکنان 

از بعضی اتفاقات درون باشگاه آگاه هستند، آماده سازی تیم 

برای مسابقه بسیار سخت است. به هر حال این قانون نقل وانتقالات 

است و باید قبول کنیم که بازیکنان روزی از تیم جدا می شوند. بازیکنان 

دوست دارند به باشگاه های دیگری بروند و ما هم باید به فکر موفقیت باشگاه 

باشـــیم. در ژانویه نتایج خوبی گرفتیم. سه برد و درنهایت این تساوی ما را 

در موقعیت خوبی قرار داد. همیشـــه فکر می کردم فقط در لیگ انگلیس 

است که باشگاه ها تا آخرین ساعات نقل وانتقالات برای جابه جایی بازیکن مذاکره 

می کنند و درنهایت در عرض یکی دو ساعت بازیکن به تیم دیگری می رود. تصورم 

این بود که در پرتغال شرایط متفاوت است، اما چنین اوضاعی را در اینجا هم تجربه 

کردیم. خوشـــبختانه فرصت نقل وانتقالات به پایان رســـید و تیم را همان گونه که 

می خواستیم در اختیار داریم.«

کارواخال درباره اینکه چقدر در ماندن طارمی دخالت داشـــته، گفت: »هیچ گاه 

مستقیما در خرید و فروش بازیکنان دخالت نمی کنم. یک بار این کار را 

انجام دادم و البته وضعیت پیچیده ای هم پیش آمد که فکر می کنم 

بهتر بـــود آن کار را انجام نمی دادم. به همین دلیل از آن زمان 

همیشه به تصمیمات باشگاه هایم احترام گذاشته ام و در 

ریوآوه نیز همین رویه را در پیش گرفتم. ما چند بازیکن 

را بـــه دیگر تیم ها قرض دادیم؛ آن هم به این دلیل 

بود که می خواستیم فرصت بیشتری برای بازی 

داشته باشند. شکی ندارم که در پایان فصل 

بازیکنان ریوآوه در شـــرایط به مراتب بهتری 

خواهند بود و این پتانسیل را دارند که پیشرفت 

کنند. در این شرایط مطمئنم در تابستان تیم های به مراتب 

بهتری برای خرید آنها دست به کار می شوند.«
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